
OŠ ISTRSKEGA ODREDA GRAČIŠČE 

SVET ZAVODA 

Štev.: 900-6/2024/2 

Datum: 12. 4. 2024 

 

ZAPISNIK 

9. seje sveta zavoda, 

 

ki je potekala v četrtek, 11. 4. 2024,  ob 17.00 uri v prostorih šole. 

Prisotni: predstavniki staršev: Kristina Tripar, Boštjan Ražman, Valter Rihter 

                predstavniki lokalne skupnosti: Manuel Vidali  

                predstavniki delavcev: Alenka Peric, Aleksandra Starc Rojac, Petra Pasar                                                                                                                                                           

                

Odsotni:  Nina Primc, Adis Habibović 

Ostali prisotni: ravnateljica Aleksandra Lorbek  

Sejo je vodila predsednica sveta zavoda Denis Markežič.  

Predsednica ugotovi sklepčnost sveta zavoda. 

Predsednica predlaga dodatno točko dnevnega reda in sicer Videonadzorni sistem, pod št. 3. 

 

 

 

DNEVNI RED:  

1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. izredne seje sveta zavoda. 

2. Dopolnitev internih pravilnikov 

3. Videonadzorni sistem (dodana točka) 

4. Dopolnitev pravilnika sveta zavoda 

5. Redna delovna uspešnost ravnatelja 

6. Pobude, predlogi in vprašanja članov sveta zavoda 

7. Razno 

Svet zavoda soglasno potrjuje dnevni red 9. seje sveta zavoda. 

 

K 1. točki    

Predsednica sveta zavoda prebere sklepe in na kratko povzame zapisnik 1. izredne seje sveta zavoda.                                                                                                                                                                             

Sklep: svet zavoda soglasno potrjuje sklepe in zapisnik 1. izredne seje sveta zavoda. 

 

K 2. točki  

Svet zavoda potrjuje Pravila šolskega reda in Vzgojni načrt. Člani sveta so oba pravilnika pregledali in 

niso imeli pripomb oziroma predlogov za spremembo obeh pravilnikov. Oba pravilnika je svet zavoda 

potrdil. 



Sklep 1: Svet zavoda soglasno potrjuje Pravila šolskega reda. 

Sklep 2: Svet zavoda soglasno potrjuje Vzgojni načrt.  

 

K 3. točki      

Videonadzorni sistem 

Ravnateljica predstavi članom sveta zavoda potrebo po videonadzoru zunanjega šolskega prostora, saj 

se nenehno pojavlja vandalizem, predvsem v večernih urah in med vikendi. S tem se povzroča 

materialna škoda. Pove, da ji je bilo tudi iz strani policije svetovano, da se namesti videonadzorni 

sistem. 

Člani sveta zavoda podpirajo pobudo ravnateljice o uvedbi video nadzora.  

                                                                                                                                                                    

K 4. točki    

Dopolnitev pravilnika sveta zavoda 

Predsednica sveta zavoda pove, da Pravilnik o delu sveta zavoda zahteva temeljito prenovo, zato 

predlaga, da bo poslovnik zavoda pregledala in pripravila predlog dopolnitev do naslednje seje sveta 

zavoda. 

 

K 5. točki                                    

Za redno delovno uspešnost ravnateljev se nameni najmanj 2 % letnih sredstev za osnovne plače 

ravnateljev oziroma, če so za to izpolnjeni vsi pogoji, do največ 5 % letnih sredstev za osnovne plače 

ravnateljev. V Uradnem listu RS , številka 29 z dne 4. 4. 2024 je bil objavljen Sklep o neupoštevanju 

pogojev pri odločanju o upravičenosti do dela plače za delovno uspešnost ravnateljev in direktorjev za 

leto 2023. Sklep predstavlja pravno podlago, da se v primerih, ko zavodi- samostojni vrtci in osnovne 

šole, ki imajo v svoji sestavi enoto vrtca, v poslovnih izkazih za leto 2023 izkazali izgubo, le-ta pri 

plačilu dela plače za delovno uspešnost ravnatelja, ne upošteva. 

Člani sveta zavoda so soglasno ocenili ravnateljico Vanjo Zallatel za obdobje od 1. 1. 2023 do 31. 5. 

2023: 

- Realizacija obsega programa – do 25 %                    25 % 

- Kakovost izvedbe programa  – do 35 %                     35 % 

- Razvojna naravnanost            – do 35 %                 28 % 

- Zagotavljanja materialnih pogojev – do 5 %                2 % 

Sklep 1: 

Svet zavoda je soglasno ocenil ravnateljico Vanjo Zallatel z 90 % vrednosti meril za ugotavljanje 

delovne uspešnosti v obdobju od 1. 1. 2023 do 31. 5. 2023. 

Člani sveta zavoda so soglasno ocenili ravnateljico Aleksandro Lorbek za obdobje od 1. 6. 2023 do 

31. 12. 2023: 

- Realizacija obsega programa – do 25 %                    25 % 

- Kakovost izvedbe programa  – do 35 %                     35 % 

- Razvojna naravnanost            – do 35 %                 35 % 

- Zagotavljanja materialnih pogojev – do 5 %                5 % 



 

Sklep 2: 

Svet zavoda je soglasno ocenil ravnateljico Aleksandro Lorbek s 100 % vrednosti meril za 

ugotavljanje delovne uspešnosti, za obdobje od 1. 6. 2023 do 31. 12. 2023. 

                                                                                                                                   

K 6. točki           

Član sveta zavoda je podal pobudo, da se šola poveže s krajevno skupnostjo Gračišče, ki je oblikovala 

predlog, da se zraven šole zgradi večnamenska športna dvorana z urejenim podzemnim parkiriščem. S 

skupno idejo, oz. sodelovanjem bi zaprosili Mestno občino Koper za izvedbo predlaganega projekta. 

To bi bila velika pridobitev za sam kraj, kot za samo šolo, saj bi se poleg koriščenja dvorane v šolske 

namene v njej odvijali tudi večji dogodki. 

 

K 7. točki 

Člani ugotovijo, da so potrebne volitve predstavnika delavcev šole v svet zavoda 

Sklep 3:  

Volitve predstavnika delavca v svet zavoda bodo 17. in 18. 4. 2024. Voli se 1 (eden) predstavnik 

delavcev šole. 

Članica sveta zavoda predstavi problematiko glede šolskega kombija. Le-ta predstavlja za šolo 

dodatne stroške, je pa potrebno prevozno sredstvo. Člani sveta zavoda predlagajo, da se razmisli, ali je 

prodaja smiselna, oziroma kolikšne stroške pomeni za zavod vzdrževanje tega vozila, kolikšna je 

nujnost kombija za zavod. Vsi so se strinjali, da šola potrebuje novo vozilo. 

Član sveta predlaga, da se šola obrne tudi na krajevno skupnost Gračišče in krajevno skupnost Gradin 

ter večja podjetja, ki bi bila pripravljena pomagati pri donaciji novega kombija.       

Predstavnik staršev je predlagal, da v primerih, ko morajo starši sami poskrbeti za prevoz otroka na 

mesta izven šole, npr. razna tekmovanja, so o tem obveščeni nekaj dni prej, da to pot lahko uvrstijo v 

svoj dnevni urnik.          

                                                                                                           

Predsednica sveta zavoda je zaključila sejo ob 18.12 

 

  

 

 

 

Zapisnik pripravila:                                                                            Predsednica sveta zavoda:  

Irena Mahne                                                              Denis Markežič 

 


